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Sivistyspalvelut on kilpailuttanut Kanta-Naantalin, Luonnonmaan, 
Merimaskun ja Rymättylän koulujen takseilla järjestettävät koulukuljetukset 
ajalle 1.8.2021 – 31.7.2025. Kuljetukset kilpailutettiin kahdessa ryhmässä: 
1. Kanta-Naantalin, Luonnonmaan ja Merimaskun koulujen 
koulukuljetukset 
2. Rymättylän koulun koulukuljetukset 
 
Tarjouspyynnössä määriteltiin hyväksyttävän tarjouksen kriteerit ja 
pisteytys. Kilpailutus toteutettiin avoimena Cloudia-kilpailutusjärjestelmän 
kautta.  
 
Tarjouksensa määräaikaan mennessä Kanta- Naantalin, Luonnonmaan ja 
Merimaskun koulujen koulukuljetuksista jättivät: 
1. Lounais-Suomen Taxidata Oy 
2. Linjaliikenne Muurinen Oy 
3. Jetsetlines Oy 
4. Naantalin Ula-Taksi Oy 
 
Tarjouksensa määräaikaan mennessä Rymättylän koulun 
koulukuljetuksista jättivät: 
1. Lounais-Suomen Taxidata Oy 
2. Jetsetlines Oy 
3. I ja T Päivölä Oy 
 
Liitteenä on saaduista tarjouksista tehty yhteenveto. 
 
LIITE B1, KOULLTK 15.6.2021 
 
Parhaimman tarjouksen Kanta-Naantalin, Luonnonmaan ja Merimaskun 
koulujen koulukuljetuksista teki Naantalin Ula-Taksi Oy ja Rymättylän 
koulun koulukuljetuksista Lounais-Suomen Taxidata Oy. 
 
Samassa yhteydessä sivistyspalvelut kilpailutti myös Velkuan koulun 
koulukuljetukset, mutta tarjouspyynnössä käytetty hinnoittelumalli oli 
epäonnistunut. 
 

Esittelijä Sivistysjohtaja 
 

Päätösehdotus Koulutuslautakunta päättää valita Kanta-Naantalin, 
Luonnonmaan ja Merimaskun koulujen takseilla 
järjestettävien koulukuljetusten toteuttajaksi ajalle 1.8.2021 – 
31.7.2025 parhaimman tarjouksen tehneen Naantalin Ula-
Taksi Oy:n ja Rymättylän koulun takseilla järjestettävien 
koulukuljetusten toteuttajaksi ajalle 1.8.2021 – 31.7.2025 
Lounais-Suomen Taxidata Oy:n. 
 



Koulutuslautakunta päättää keskeyttää hankinnan Velkuan 
koulun koulukuljetusten osalta, koska tarjouspyynnössä 
käytetty hinnoittelumalli oli epäonnistunut. 

  
Päätös Sivistysjohtajan ehdotus hyväksyttiin. 
  


